

Registratie KvK 51023385  
Website: [www.ridderweide-tielwest.nl](http://www.ridderweide-tielwest.nl)

Secretariaat: A. Cuijten  
Wadenoijenlaan 547  
4006AM Tiel  
mail: [tc.cuijten@hetnet.nl](mailto:tc.cuijten@hetnet.nl)

### **Notulen WTO – overleg Stichting Wijkorganisatie Ridderweide d.d. 09 april 2014.**

Aanwezig: mevr. E. Smit ( Prins Mauritschool ) dhr. R. de Jong ( Toezicht en Handhaving, Avri )  
dhr. H. Rijksen ( Wijkteam Gemeente ) dhr. A. Sijpkens ( CDA ) dhr. J. Steenbekkers ( Winkeliers  
vereniging Kwadrant ) dhr. J. Loosschilder en dhr. J. van de Meijden ( Gemeente ) Mevr. Y.  
Pantophlet ( Rotonda/Ridderweideschool ) dhr. J. Nagel ( wijkbewoner ) dhr. H. van Doesburg (  
bestuurslid ) dhr. D. Üstünalp ( bestuurslid ) mevr. A. Stoffelen ( bestuurslid ) dhr. E. Scheepmaker  
( voorzitter ) dhr. T. Cuijten ( secretaris ) dhr. A. de Groot ( penningmeester ) mevr. L. de Groot  
( notulist/2<sup>e</sup> secretaris )

Afwezig met kennisgeving : dhr. M. Meeus ( woningcorporatie SCW ) dhr. W. Bralts ( Politie ) dhr.  
F. Dosaly ( bestuurslid ) , mevr. A. de Vaan (bestuurslid)

Afwezig zonder kennisgeving : mevr. Moerman ( woningcorporatie SVT ) dhr. T. Waegemaker (  
Dynamiek ) dhr. F. van Triest (Bewonerscommissie Liendenlaan )

#### **1. Opening en Welkom.**

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom, aangezien er een  
buurtbewoner en de vervanger van dhr. J. Loosschilder, dhr. J. van de Meijden  
aanwezig is, stelt iedereen zich voor.

De voorzitter opent de vergadering met de opmerking dat wederom enkele belangrijke  
instanties niet aanwezig zijn.

De Wijkorganisatie heeft het overleg vorig jaar al teruggebracht van 4 naar 2  
vergaderingen, tevens werd op verzoek van de gemeente het overleg voor de te houden  
wijkshow ingepland, helaas is er geen verbetering opgetreden.

Wij hopen als wijkvereniging dat hier toch verandering in gaat komen, anders heeft het  
geen zin om dit overleg te houden.

Het is voor de wijk toch belangrijk dat we door kunnen gaan, nu is er een bewoner met  
bepaalde punten en de instantie die hierop moet reageren is niet aanwezig.

Dhr. J. Loosschilder en enkele anderen geven te kennen dat de politie regelmatig weg  
geroepen wordt of ander prioriteiten heeft, net als anderen die afwezig zijn.

Dhr. J. Loosschilder geeft te kennen dat hij het jammer zou vinden als het WTO zou stoppen, omdat sommige instanties niet komen.

Dit punt wordt in ieder geval nog besproken in het overleg na de Wijkschouw.

## 2. Notulen d.d. 06 november 2013.

De voorzitter vraagt of er aanvullingen of reacties zijn op de notulen d.d. 06 november 2013.

Dhr. J. Loosschilder meldt dat in punt 4.0 staat bespreking, d.m.z. spreekuur.

De notulen zijn verder inhoudelijk en tekstueel goedgekeurd.

## 3. Ingekomen-/uitgaande post.

De secretaris dhr. T. Cuijten licht enkele punten van de post toe, verder in de vergadering komt de andere post nog ter sprake.

Er is een mail binnen gekomen van de directeur van de Rotonda/Ridderweide, Mariëlle Ketting, met de mededeling, dat zij directeur op de Achtbaan wordt en wij hebben tijdens de receptie afscheid van haar genomen.

### ingekomen-/uitgaande post

#### Ingekomen post. Peildatum 06 nov. t/m 09 april 2014

Datum ontvangst	Afzender	Onderwerp	Datum archief
05 november	Gemeente tiel	VIP Bus	
05 november	Ieder 1 gelijk	Bijeenkomst organiseren	
06 november	Mevr.v.d.brenk	Agenda wijkschouw	
06 november	Ieder 1 gelijk	overleg	
06 november	Mevr. Vermeulen	Antwoord problemen vurenlaa	
07 november	Johan Loosschilder	speelplaats	
08 november	Joost den Biggelaar	Speelplaats	
11 november	BTH	Punten Wijkvergadering	
12 november	Ed Scheepmaker	Klacht onveiligheid Park	
13 november	Peter de Weijer	Afwijzing i.v.m. privacy	
13 november	Tries v. Toorn	Factuur zaalhuur	
26 november	Sportplaza	Factuur sporthal	
27 november	Mozaïek	enquête	
02 december	Gemeente	Verslag wijkschouw	
05 december	Gemeente	beeldvormingsavond	
05 december	j.loosschilder	Leegkomen panden	
06 december	Sportfriends	Activiteit woensdagmiddag	
07 december	h.v.Doesburg	Verslag opening Dynamiek	
11 december	h.v.Doesburg	Verslag vrijwilligersdag	
15 december	Sportfriends	woensdagmiddagactiviteit	
16 december	Gemeente	nieuwjaarsbijeenkomst	
18 december	Mozaïek	nieuwsbrief	
20 december	Assenberg Projecten	nieuwsbrief	
31 december	Sportplaza	Factuur sporthal	
08 januari	Annelies de Vaan	Up date speeltuintje	
08 januari	Jos v.Opijnen	Afwijzing speelplaats	
09 januari	Mozaïek	Info contactgegevens	
09 januari	Dynamiek	Liever bewegen dan moe	
11 januari	Mozaïek	klanttevredenheidsonderzoek	
24 januari	Sportplaza	rekening	

28 januari	Gemeente	Speelplek Ochtenstraat	
11 maart	Sportplaza	Factuur sporthal	
13 maart	Nathan Gradisen	speeltuinproblematiek	
14 maart	Rotondaschool	Uitnodiging afscheid Mariëlle	
18 maart	Gemeente	Cultuurhistorische Nieuwsbr.	
19 maart	Gemeente	Speelplek Maurikstraat	
22 maart	Jan Nagel	Klachten buurt	
22 maart	Gemeente	Open brief Burgemeester	
26 maart	ElkWelzijn	buurtbemiddeling	
02 april	Sportplaza	Factuur sporthal	

## Uitgaande post.

Datum verzending	Geadresseerde	onderwerp	Datum archief
06 november	Mevr. Vermeulen	Onderwerp Vurenlaan	
03 december	Mozaïek	enquête	
07 december	Sportfriends	Activiteit woensdagmiddag	
22 maart	Media	Verslag NL Doet	

## 4. Mededelingen uit:

### 4.0 Politie ( dhr. W. Bralts )

- Dhr. W. Bralts is helaas niet aanwezig.

### 4.1 Stichting Wijkorganisatie Ridderweide.

- Er is nog geen eindrapportage ontvangen van de SCW over het probleem met de schoorsteen in de Vurenlaan, misschien dan bij het volgend overleg.  
Er is een ambtenaar die hierover iets heeft gemeld, dhr. T. Cuijten zal de naam aan dhr. J. Loosschilder doorgeven.
- Enige jaren geleden is er door de Gemeente een onderzoek ingesteld m.b.t. het eigenhandig in gebruik nemen van de gemeentegrond, aan de achterkant van de woningen Vurenlaan( huur SCW ) werden poorten gemaakt.  
Nu zou het problemen gaan geven bij het aanbrengen van de borden "wandelgebied"  
Dhr. G. Doelare geeft aan dat men hier niet mag fietsen, maar dat de bewoners dan niet vanuit hun achteruitgang naar de weg kunnen fietsen  
Dhr. H. Rijksen geeft aan dat dhr. Baltsema al veel jaren geleden met dit probleem bezig was.  
Dit punt wordt ook nog in de Wijkschouw besproken.
- De voorzitter vraagt in het algemeen wie er iets kan vertellen omtrent het slopen van de Batouwe en hoe men omgaat met de voorzieningen waarvan de bewoners en andere ouderen uit de wijk gebruik maken.

- Er is nog niets bekend hierover, wordt ook besproken in de Wijkschouw.
- Op beide fiets/voetgangersbruggen over het inundatiekanaal moet het middengedeelte dichtgesmeerd worden, dit voorkomt ongelukken, dhr. H. Rijkse zal dit met de desbetreffende ambtenaar bespreken.
  - Flatbewoners kunnen eventueel containers krijgen voor het GFT afval, maar waar moeten de bewoners deze laten, plus de stank die je krijgt als ze toch in de berging zouden staan. Dit is dus echt geen optie, dan moet het GFT afval bij het gewone afval.
  - Hoe om te gaan met restafval flat/appartementen ingezameld door de bewonerscommissies, voor wie zijn de kosten?  
Hierover moet er gezamenlijk met de SCW en AVRI dhr. N. Macclean stappen ondernomen worden.
  - Het op trottoirs parkeren van auto's in onze wijk is nog steeds niet opgelost, er zijn foto's gemaakt. Dhr. R. de Jong geeft aan dit aan Handhaving en Toezicht door te geven en niet meer aan de politie
  - Wietdealers hebben een andere afzetplek ontdekt, namelijk de parkeerplaats van de flats Ridderweide, vele bewoners hebben hier last van en zijn er ook bang voor. Dhr. H. Rijkse vraagt kentekens te noteren, dan kan deze aan hem doorgegeven worden en dan geeft hij het verder door.  
De bewoners durven dit niet, ze zijn bang dat ze herkend worden.  
Ook kunnen de straatcoaches hier vaker langs rijden
  - Mevr. L. de Groot geeft aan dat a.s. vrijdag 11 april weer een disco voor de jeugd wordt georganiseerd, de beide DJ's en Theo van Wijk met de dance clinic zijn ook weer aanwezig.
  - Op 22 maart heeft de wijkvereniging in samenwerking met NL-Doet weer een tuinafvaldag gehouden, de dag is prima verlopen.  
De AVRI had weer een grote afvalcontainer gebracht en de Gemeente prikkers en trolley's om het vuil bijeen te halen.  
Vele bewoners hebben hun tuinafval gebracht en voor diegene die het niet konden brengen zijn er twee personen op stap geweest met de bakfiets van Dynamiek, volgend jaar wordt er in de poster vermeld dat er bij diegene die het echt zelf niet kunnen brengen het tuinafval wordt opgehaald.  
Met een groep van ± 15 kinderen is de wijk extra schoon gemaakt d.m.v. papier prikken, ondanks er op de woensdag daarvoor nog papier is geprikt zijn er toch nog vier volle zakken bij elkaar gehaald.  
Door de hulp van enkele buurtbewoners, kinderen en bestuursleden is het een geslaagde dag geworden, de volgende tuinafvaldag is weer in oktober.
  - Het speeltuintje in de Maurikstraat/Avezaathstraat wordt niet veranderd, alleen een beetje opgeknapt.  
Het trapveldje naast de Moskee komt er ook, medio april/mei gaat het plaatsen van start.
  - Het RKTVC terrein wordt vaak onrechtmatig betreden en zijn er vernielingen, op allerlei manieren komt men het terrein op, bij wie moet dit aan gegeven worden?  
Dit kan het beste doorgegeven worden aan dhr. Brox beleidsmedewerker sport of aan dhr R.de Jong AVRI.  
Secretaris T.Cuijten zal dit doorgeven aan dhr. W.v.d.Heuvel RKTVC, dhr. H.Rijkse zal dit ook doorgeven aan mevr. M.Bicycle gemeente Tiel

#### **4.2 Woningcorporatie SCW.**

- Dhr. M. Meeus is helaas niet aanwezig.

#### **4.3 Woningcorporatie SVT.**

- Mevr. J. Moerman is helaas niet aanwezig.

#### **4.4 Toezicht en Handhaving AVRI.**

- Dhr. R. de Jong is coördinator teamleider Toezicht en Handhaving, hij geeft aan dat op het moment dezelfde handhavers nog blijven, zij krijgen een opleiding voor handhaving op niveau.

Het heeft nog enige tijd nodig, eer iedereen functioneert naar behoren.

Er worden met de tijd ook statigeres ingezet en gaan dan ook met fietsen de wijk door.

De BOA's krijgen nationale uniformen, zodat ze goed herkenbaar zijn.

Uiteindelijk kunnen de handhavers (BOA's) alles aanpakken.

De Politie houdt zich voortaan met grote en belangrijkere zaken bezig en de kleinere zaken gaan naar Toezicht en handhaving van de AVRI

Als er in de wijk iets onjuist gebeurt altijd contact opnemen met dhr. R. de Jong.

Dhr. T. Cuijten vraagt aan dhr. R. de Jong of er weer net als vroeger een rapportage gegeven kan worden over de activiteiten van de handhavers bij bv. ieder WTO.

Dit kan volgens dhr. R. de Jong zeker, hij zal kijken wat er mogelijk is.

#### **4.5 Wijkteam Gemeente.**

- Dhr. H. Rijksen geeft aan dat het rustig is in de wijk.

Er zijn werkzaamheden geweest bij de waterpartij Vurenlaan, het was een troep, maar nu is alles weer in orde.

#### **4.6 Prins Mauritschool.**

- Het stopverbod bij de school werkt goed, maar nu stoppen de ouders pal voor het hek, zodat er op dat moment er niemand meer in of uit het schoolplein kan.

Het Personeel staat nu regelmatig bij het hek, om hiervan iets te zeggen, maar het blijft gebeuren.

Dit punt toch wel bij de wijkschouw bespreken, dhr. R. de Jong oppert dat het misschien zin heeft dat er af en toe iemand van Toezicht en Handhaving bij de school staat.

- Bij het bruggetje van het park is een potloodventer heel actief bezig, dit is door gegeven aan de politie, de leerkrachten houden het goed in de gaten.

#### **4.7 Rotonda/Ridderweideschool.**

- Mevr. Y. Pantophlet stelt zich aan iedereen voor, dit is bij de aanvang van de vergadering niet gebeurt, daar zij later is gekomen.

Mevr. Y. Pantoghlet is nu directeur op de Rotonda/Ridderweide en werkt twee dagdelen op deze school en de rest op de Adamshof, door goede samenwerking met andere leerkrachten kan het op deze wijze toch goed werken.

Zij is altijd per email te bereiken.

Iedereen wordt aan mevr. Y Pantophlet voorgesteld.

Mevr. Y. Pantophlet geeft aan dat er bij de Adamshof zoveel hondenpoep ligt, hier bij de Rotonda/Ridderweide weet ze het niet, de vraag is of dit iets is voor de Wijkschouw?

#### **4.8 Winkelvereniging Kwadrant.**

- Dhr. J. Steenbekkers geeft aan dat er nog niets bekend is over de bouw van het nieuwe Kwadrant, er worden nog verschillende dingen onderzocht en aan het stedenbouwkundige tekening wordt nog aan gewerkt, misschien dat hij bij de volgende WTO meer kan vertellen.  
Ondanks dat alles stil staat, zit er wel vooruitgang in, hierover kan hij alleen nog niets zeggen.
- Dhr. J. Steenbekkers nodigt namens de KVO groep Kwadrant dhr. R. de Jong AVRI uit, om een overleg bij te wonen, dhr. R. de Jong neemt de uitnodiging aan.  
Dhr. J. Steenbekkers vraagt hoe de stand is met de bekeuringen rond het Kwadrant, dhr. R. de Jong heeft hier nog geen zicht op, hij zal hier naar informeren.
- Dhr. J. Steenbekkers is penningmeester bij de hengelsport vereniging, op 21 juni is er een federatie jeugddag in de sporthal en ook langs het kanaal, de vraag is of de wijkvereniging hieraan ook bekendheid kan geven, dat komt in orde.  
Dhr. J. Steenbekkers stuurt de informatie nog door.
- Dhr. H. Rijksen geeft aan dat de straten rond het Kwadrant nu nog veel last hebben van het parkeren, maar dat hieraan wordt gewerkt.

#### **4.9 Gemeente.**

- Dhr. J. Loosschilder geeft aan dat er al verschillende punten zijn vernoemd.  
Bij de Wijkschouw die om 17.00 uur bij het info centrum Hertogenwijk begint, wordt geadviseerd om gelijk ook daar te beginnen om mee te fietsen, de burgemeester/bloemenwijk wordt overgeslagen, na de Hertogenwijk gaat iedereen rechtstreeks naar Ridderweide Tiel-West, dus iedereen graag meerijden vanaf 17.00 uur.

#### **4.10 Dynamiek.**

- Dhr. T Waegemaker is helaas niet aanwezig.

#### **4.11 Bloesemflats.**

- Dhr. E. Scheepmaker geeft aan dat zijn punt, de ondergrondse containers al is besproken.

#### **5. WVTTK.**

- Dhr. J. Nagel is aanwezig als bewoner, hij geeft aan dat er bij de Batauwe heel vaak verkeerd geparkeerd wordt, door auto's van bedrijven en ook soms van bezoekers van het TDIB aan de overkant, ze staan op de gekste manieren geparkeerd.  
Dhr. R. de Jong zal er voor zorgen dat er nog beter toezicht wordt gehouden.
- De drempel (punaise) op de kruising van de Wadenoijenlaan/ Aqouylaan noemt dhr. J. Nagel een aanfluiting om de snelheid te temperen, als men vanaf het Kwadrant komt fietsen, gebeurt het heel vaak dat er een auto links langs de drempel rijdt, dit is levens gevaarlijk.
- Mevr. A Stoffelen meldt hier nog bij dat er wel gecontroleerd is op de snelheid, 1 e uitgang Hellouwlaan, maar door de drempel moet er afgeremd worden, dus de snelheid is op dat moment altijd goed, eigenlijk moet er verder naar het voetbalveld gecontroleerd worden, andere uitgang Hellouwlaan.  
Vooral op zondag als het voetballen begint is het een gekkenhuis, te hard rijden en toeteren.

- Achter in de poort onder de overkapping bij de Wadenoijenlaan 351, verblijven heel veel hangjongeren, er wordt veel gerookt en geplast (de muur is al wit uitgeslagen) plus dat er veel geluidsoverlast is, de buurtbewoners durven haast niets te zeggen.  
Dhr. H. Rijksen zal dit doorgeven aan het Veilig Wijk Team, dhr. R. de Jong zal er voor zorgen dat de straatcoaches hier meer gaan controleren.
- Tot nog niet zolang geleden kwamen er bijna elke week, mensen van Lander het zwerfvuil opruimen, dit werd gedaan naast het onderhoud aan de plantsoenen.  
Nu merkte dhr. J. Nagel op dat het onderhoud aan het plantsoen naar fa. Donker is gegaan, maar die hebben tot op heden nog geen zwerfvuil opgeruimd.  
Hooft dit wel bij hun werk, hoe is dit geregeld. We moeten wel voor het opruimen van het zwerfvuil betalen.  
Dhr. H. Rijksen geeft aan dat er in het bestek staat dat er opgeruimd moet worden op B niveau, dus wel minder als eerst.  
Mevr. L. de Groot geeft aan dat met het legen van de papierbakken de rotzooi onder de bakken blijft liggen, dit moet toch binnen een cirkel van twee meter opgeruimd worden?  
Dhr. H. Rijksen beaamt dit en zal dit nog doorgeven aan de toezichthouder.
- Dhr. A Sijpkens van de CDA meldt, dat mocht de politiek nog iets kunnen doen, men altijd bij de CDA terecht kan, hij vindt het WTO een goed initiatief.

## **6. Rondvraag en sluiting.**

- Er zijn verder geen vragen en opmerkingen, de voorzitter dhr. E. Scheepmaker dankt allen voor hun inbreng en sluit hierop de vergadering.

Notulist Lien de Groot.

**Volgend WTO - overleg is op 5 november 2014 . Noteer dit in uw agenda.**



